
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr LVIII/10

z LVIII-mej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 26 stycznia 
2010 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 14:30 a zakończono o godz. 15:15.

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych.
( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
-  Zastępca Burmistrza Miasta                         -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                     -  Beata Szoka
-  Referent Wydziału Organizacyjno – 
   Prawnego i Spraw Obywatelskich       -  Joanna Kijańska

Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Przyjęcie protokołu z LVII-mej sesji Rady Miejskiej.
5.   Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6.  Interpelacje i wnioski.
7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LV/258/09 Rady Miejskiej w 
    Nowym Mieście Lubawskim z dnia 22 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu  
    gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2010 r.
8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia ”Programu inwentaryzacji i usuwania wyrobów 
    zawierających azbest na lata 2010-2032 dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie”.
9. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
10. Zakończenie sesji.
                                                                                        

Przebieg posiedzenia:

Ad. pkt. 1
Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  –Andrzej  Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  

Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego – 
J. Kopiczyńskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (przy 
13  radnych  biorących  udział  w  głosowaniu)  wybrała  radnego  -  J.  Kopiczyńskiego  na 
sekretarza obrad.



Ad. pkt. 3
Rada Miejska nie wprowadziła zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad.

Ad. pkt. 4
Protokół z LVII-mej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 
Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 
treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – A. Kłosowski oraz pozostali radni nie zgłosili 
uwag  do protokołu. Protokół z   LVII-mej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską 
przyjęty jednomyślnie (przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję. 

Radny – A. Kłosowski 
Czy było uzgodnione wcześniej oddanie nieruchomości w najem w drodze bezprzetargowej 
na działalność Towarzystwa Przyjaciół Dzieci – Warsztaty oraz cena czynszu za najem?
Z-ca Burmistrza Miasta – K. Kaniewska
Do tej  pory Warsztaty Terapii  Zajęciowej  korzystały z tych pomieszczeń za symboliczną 
złotówkę.  Nie  chcieliśmy  zmieniać  tego  stanu  rzeczy.  Został  przygotowany  projekt  na 
zawarcie umowy na okres jednego roku.

Rada Miejska przyjęła informację i sprawozdanie.
Informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu.

Ad. pkt. 6
Radni zgłosili interpelacje i wnioski w sprawie:
Przewodniczący Rady Miejskiej - A. Nadolski 
Odczytał odpowiedzi na interpelacje i wnioski z poprzedniej sesji Radnego M. Deji:
- pismo od Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 2 dot. bezpieczeństwa w SP Nr 2  (pismo 
stanowi zał. nr 4 do protokołu).
- pismo od Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji dot. siatek zamontowanych na 
obiekcie „Moje Boisko – Orlik 2012” (pismo stanowi zał. nr 5 do protokołu).
Radny – M. Deja
Przyjmuję informację, jednakże Dyrektor SP Nr 2 zgłosił się z prośbą o wyjaśnienie do firmy 
Auto-Trezor  w  związku  z  nieuzasadnionym  otwieraniem  kotłowni,  a  wcześniej  było 
wspomniane, że otwieranie i zamykanie kotłowni jest odnotowywane w  specjalnym zeszycie. 
Te nieuzasadnione otwieranie kotłowni na podstawie czego zostało stwierdzone?
Przewodniczący Rady Miejskiej - A. Nadolski
Ja tylko odczytałem dla państwa odpowiedz Dyrektora SP Nr 2.
Radny – M. Deja
Rozumiem, w takim razie ja wyrażam dalsze  wątpliwości w tej sprawie.
Przewodniczący Rady Miejskiej - A. Nadolski
Ponadto poinformował, że wpłynęły pisma:
- od Starosty Nowomiejskiego w sprawie prośby o przekazanie 48613,25 zł tj. II transzy w 
myśl porozumienia, które zostało zawarte 29 grudnia 2009 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej  powiatowi  nowomiejskiemu  dot.  budowy  drogi  powiatowej  Nowe  Miasto 



Lubawskie – Kaługa na odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Kurzętnik (pismo stanowi zał. nr 
6 do protokołu).
-  od Zarządu Spółdzielni  Mieszkaniowej  w Nowym Mieście  Lubawskim dot.  ponownego 
rozpatrzenia wysokości bonifikaty od wartości gruntów będących w użytkowaniu wieczystym 
Spółdzielni,  a  będących  własnością  Gminy  Miejskiej  Nowe  Miasto  Lubawskie  (pismo 
stanowi zał. nr 7 do protokołu).
Pismo zostało skierowane na posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego.
- od Gminnej Spółki Wodnej Nowe Miasto Lubawskie z/s w Mszanowie dot. dofinansowania 
robót konserwacyjnych urządzeń melioracyjnych na terenie Miasta Nowe Miasto Lubawskie 
w 2010 r. (pismo stanowi zał. nr 8 do protokołu).
Pismo również zostało skierowane na posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego.
Z-ca Burmistrza Miasta – K. Kaniewska
Przedstawię dogłębne informacje na posiedzeniu Komisji, jeżeli chodzi o sprawy związane z 
rowami melioracyjnymi oraz o zakres zadań, który należy do gminy.
Radny – B. Cieplak
1.W związku z tym, że Pan Szynaka wypowiedział magazyny przy ul. Jagiellońskiej 26 A, 
czy przekazanie tych magazynów z powrotem do miasta odbyło się komisyjnie i protokołem 
przekazania, czy wszystkie urządzenia, które były wcześniej są na swoich miejscach, bo w 
dalszym ciągu dochodzą mnie słuchy, że jednak dużo rzeczy zostało wywiezione z tegoż 
zakładu.
2.Zostały  złożone  pozwy  dotyczące  przyłączeń  kanalizacyjnych  w  Nowym  Mieście 
Lubawskim – jakie miasto poniesie skutki finansowe jeżeli przegramy sprawę? 
Radna – L. Karczyńska
Mieszkańcy  pytają  się  dalej  jaki  jest  tok  postępowania  w  sprawie  przywrócenia  kanału 
telewizyjnego regionalnego Nowe Miasto Lubawskie przy pomocy Eletronik. Czy będzie to 
wznowione czy urząd robi coś w tym celu?

Ad. pkt. 7
Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  K.  Wysokińska  przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LV/258/09  Rady  Miejskiej  w  Nowym  Mieście 
Lubawskim z dnia 22 grudnia 2009 r. w sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe Miasto 
Lubawskie na 2010 r.
Rada  Miejska  jednomyślnie  (przy  13  radnych  biorących  udział  w  głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LVIII/267/10 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt. 8
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego – R. Koszewski przedstawił pozytywną 
opinię Komisji.
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  ”Programu  inwentaryzacji  i  usuwania  wyrobów 
zawierających azbest na lata 2010-2032 dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie”.

Rada  Miejska  jednomyślnie  (przy  13  radnych  biorących  udział  w  głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr LVIII/268/10 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.



Ad. pkt. 9
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielili:
Z-ca Burmistrza Miasta – K. Kaniewska
W  związku  z  rozwiązaniem  umowy  przy  ul.  Jagiellońskiej,  został  sporządzony  protokół 
przekazania  nieruchomości.  Przekazanie  nastąpiło  komisyjnie,  jest  protokół  z  datą  kiedy 
rozwiązano umowę. Protokół jest do wglądu.
Radny – B. Cieplak
Znaczy się protokół jest zrobiony teraz?
Z-ca Burmistrza Miasta – K. Kaniewska
Protokół przekazania nieruchomości podpisali przedstawiciele Firmy zdającej nieruchomość 
oraz przedstawiciele ze strony Gminy, którzy byli przy odbiorze.
Radny – B. Cieplak
Mam rozumieć, że ten protokół dzisiejszy czy wczorajszy został porównany z protokołem 
przekazania kiedy przejmowała Firma Szynaka te obiekty?
Z-ca Burmistrza Miasta – K. Kaniewska
Firma  Szynaka  przejęła  obiekty  jako  następca  prawny  MMI,  więc  my  im  nie 
przekazywaliśmy  w  tym  momencie  obiektów,  bo  oni  weszli  w  prawa  i  obowiązki 
wcześniejszego najemcy.
Radny – B. Cieplak
Rozumiem, a czy wcześniejszy najemca miał również taki protokół odbioru czy przekazania?
Z-ca Burmistrza Miasta – K. Kaniewska
W tej chwili Panu nie odpowiem, ponieważ MMI dłuższy okres dzierżawiły, a protokół nie 
nastąpił z datą dzisiejszą czy wczorajszą tylko z dniem rozwiązania.
Jeżeli chodzi o pytanie dot. sprawy kanalizacji, rozprawa odbędzie się jutro. Wynik będzie 
być może jutro być może nie -  to rozstrzygnie sąd,  zobaczymy czy będzie korzystny dla 
miasta czy nie. Nasze argumenty zostaną przedstawione sądowi. Gdyby sąd uznał, że umowy 
były z naruszeniem jakichkolwiek procedur kwota jest dość znaczna, nie umiem w tej chwili 
podać dokładnej kwoty, ale pewnie ok. 200 tys. zł.
Odnośnie  pytania  w  sprawie  wznowienia  regionalnego  kanału  telewizyjnego  było 
wystosowane pismo do właściciela firmy Elektronik z prośbą o wznowienie, nie mniej jednak 
powtórzymy.

Ad. pkt. 10
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski 
zamknął obrady LVIII-mej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej

Jan Kopiczyński Andrzej Nadolski 
                                                                                                       


